
Møte type: Møte nr.: 
Protokoll fra Styremøte i Østfold skytterkrets 4-2016 

Møte dato: Møte sted: Møteleder: Referent: 
12.05.2016 kl.19:00 Bekkhus (Sarp.) Anders Dingstad Espen Mostad 

Tilstede: Meldt Forfall: 
Anders Dingstad, Anne-Grethe Rendalsvik, Svein Roger Stamnestrø, 
Espen Mostad, Finn Kaare, Lars Rino Heyerdal, Truls Antonsen, 
Hege Tue Hansen  

Veronika Aune, Kristine Norsted 

Sak nr.: Agenda Ansv: 
 

Sak : 12 Referat fra forrige styremøte : - Godkjenning av referat fra forrige styremøte. Ingen bemerkninger. 
 

 

Sak : 13 Skriv inn/ut : - Idrettskretsting 9.juni – påmelding innen  2.juni , 
Forslag til representanter, Espen, Hege, Anders og Anne-Grethe.(se egen 
sak) 

- Søknad om aktivitetsstøtte er innsendt før fristen. 
- Søknad om støtte til NM fra Mysen PL (se egen sak) 

 

 

Sak : 14 Styremedlemmer – Fagkomiteer orienterer - NM i luftpistol ble avhold i Eidsberghallen 30. april. Det var totalt 175 
skyttere. Mattis Hembre satt ny Norges-rekord for ungdom med 364 
poeng. Et veldig bra arrangement. 

- Lerdue er godt i gang med sesongen. Det er stevner hver eneste helg. 
Dommerkurset er ferdig, men blir ikke avhold før etter NM. Aktiviteten 
er større enn på veldig lenge. 

- Rifle er i ferd med å avslutte innendørssesongen. Utesesongen er i gang. 
Flere skyttere er ute på internasjonale stevner. 
 

 

Sak : 15 Økonomi: - Kasserer har endelig fått tilgang til banken, og er asjur med utbetalinger. 
- Det er kommet inn ca. 68.000,- i bingomidler og 30.000,- i breddemidler. 
- Kontingenten for 2016 er ikke sendt ut ennå. 
- En klubb i minus i 2015 – Spydeberg MSL 
- Nye satser for kjøregodtgjørelse 3,80 – nytt skjema er utsendt. 
- Engasjere et regnskapsbyrå. Det jobbes fortsatt med dette. 

 

 

Sak : 16 Oppgaver fra Årsmøtet/tinget: - Ny lovnorm implementeres – Johan og Espen – Den nye lovnormen er 
gjennomgått. Det gjenstår å overføre de spesielle bestemmelsene for 
Østfold Skytterkrets 

- Ett medlem til valgkomiteen mangler – må på plass innen 1/6-16. Hege 
har sendt ut forespørsel til alle rifleklubben, men har ikke fått noen 
respons på dette ennå. Hun jobber videre med dette. 

- Ny langtids- og virksomhetsplan må utarbeides – den gamle er utsendt. 
Svein Roger etterspurte tallmateriale på kvinneandeler og 
ungdomsandeler. Svein Roger har fått i oppdrag å se på langtidsplanen og 
komme med forslag til justeringer. 

 



 
Espen Mostad, Sekretær ØSK 
Anders Dingstad, Leder ØSK 

 
Sak : 17 Valg av representanter til Idrettskretstinget: - Fire representanter er enstemmig valgt av styret til å møte på 

Idrettskretstinget som avholdes den 9.juni på Quality Hotel & Resort 
Sarpsborg kl.18.00.:  Anne Grethe Rendalsvik, Espen Mostad, Anders 
Dingstad og Hege Thue Hansen.  

- Påmelding før 2.juni !  

 

Sak : 18 Eventuelt/oppfølging: - Kristine og Anne Grethe vil forsøke å få arrangert en skytterkonferanse 
for alle grener utover høsten – det er foreløpig ikke gjort noe med dette. 

- Styret har blitt bedt om å kontakte Vannsjø lensmannskontor, 
våpenkontoret og be om en redegjørelse av hva som kreves av 
dokumentasjon for å oppnå mest mulig lik behandling for alle. Innspill på 
dette vil bli tilsendt oss. (ikke mottatt) Vi tar kontakt  

- Fagkomite Lerdue lager et skriv som sendes fra krets til forbundet. Det 
ønskes en tvungen betaling ved forhåndspåmelding. Lerdue jobber med 
tre ulike forslag til løsning til forbundet slik at det kan drøftes skikkelig. 

- E-post adresser til medlemmene i utvalgene fremskaffes av 
utvalgslederne (Rifle OK) for utsendelse av innkallinger og referater. 

- Anders lager en oversikt med viktige datoer. 
 

 

Sak : 19 Søknad om støtte til NM 10m Luftpistol: - Mysen Pistollag har sendt søknad om støtte til leie av lydanlegg i 
forbindelse med luft-NM i Eidsberghallen. Det søkes om 13.500. Det ble 
enstemmig vedtatt å innvilge søknaden.  
 

 

Sak : 20 Neste Styremøte:   - Det var enighet om å droppe det planlagte møtet 7. juni. 
- 30. August blir neste møte, på skytterhuset til Hasle/ Ise Salongskytterlag 

kl. 19.00.  
 

 


